

Judith Collignon

Feb. 7th, 1943 - July 4th, 2019



Remembering and celebrating Judith's life and death ***Commémorer et célébrer la vie et la mort de Judith***

Judith has passed away on July 4th, 2019, surrounded by her husband Stefan, her daughter Menuka, her son Joa and her daughter-in-law and Delphine. She was born in New York, lived in Paris and London, and died in Bangkok. Her life was a commitment to spiritual transformation, connection and love. As a therapist, she has touched the hearts and minds of so many men and women.

On September 27th, 2019 we would like to celebrate with you her life and her death, for both have been deeply meaningful. On this occasion we invite you to share with us whatever you wish to say about Judith. For those who will not be able to join us in Paris we invite you to send us your written messages. We are also checking whether a Zoom connection can be established during the ceremony.

Judith nous a quittés le 4 juillet dernier, entourée de son mari Stefan, sa fille Menuka, son fils Joa et sa belle-fille Delphine. Née à New York, elle a vécu à Paris et à Londres, et est décédée à Bangkok. Sa vie a été consacrée au développement spirituel, à l'entente entre les êtres et à l'amour. En tant que thérapeute, elle a touché les cœurs et les esprits d'innombrables femmes et hommes.

Le 27 septembre 2019, nous célébrerons sa vie et sa mort, profondément remarquables et riches de sens. À cette occasion, nous vous invitons à partager ce que vous souhaitez au sujet de Judith.

Ceux qui ne pourront se joindre à nous à Paris pourront nous envoyer des messages écrits. Nous étudions également la possibilité d'une connexion en direct par le biais de l'application Zoom.

Please join us at / Rejoignez-nous à

The American Church in Paris

65 Quai d'Orsay

75007 Paris

Friday, 27 September at 5PM

Vendredi 27 septembre à 17h00

RSVP to : inmemoriam.judithcollignon@gmail.com

Or phone Stefan: +336 180426 40